

ADVERTORIAL

Guna Semula & Selamatkan Alam Sekitar dengan **TaPau Set**

Sering kali kita mendengar orang menyebut 'tapau'. Perkataan 'tapau' tiada dalam Kamus Dewan Bahasa & Pustaka. Tetapi masyarakat kitalah yang menciptanya sehingga menjadi perbualan harian pelbagai bangsa. 'Tapau' bukanlah satu perkataan pelik atau asing. Bahasa pasar yang memberi maksud bungkus. Menyedari hal ini, Tupperware Brands mengeluarkan siri produk terbarunya yang dikenali sebagai TaPau.

Sedarkan kita setiap kali membungkus makanan atau minuman yang dibeli kita menyumbang kepada pencemaran alam sekitar. Bekas plastik tersebut ada yang terbuang atau hanyut ke longkang & sungai. Jika dibiarkan ia boleh mengundang masalah perparitan dan mengancam hidupan didalamnya. Manakala plastik-plastik ini pula tidak hancur dimamah usia. Ia kekal dan membebaskan toksik de dalam tanah, seterusnya menyebabkan tanah menjadi tidak subur. Oleh itu, Tupperware Brands telah melancarkan produk baru yang lebih selamat. TaPau set dibuat bebas dari toksik dan tidak mengeluarkan bahan kimia merbahaya kepada makanan yang disimpan. Tupperware Brands begitu aktif dalam kempen mereka agar masyarakat dunia menggunakan semula barangan harian untuk mengelakkan berlakunya pencemaran alam sekitar.

TaPau Set ialah inovasi terbaru untuk "Simple Living Solutions". Ia direka untuk menyimpan pelbagai jenis makanan. Mi, sup, lauk-pauk sehinggalah nasi lemak. Tinggalkan plastik pakai buang dan beralihlah kepada Tapau Set. Ia tahan lama dan didatangkan dengan warna yang mampu membuatkan anda berselera menjamah hidangan. Dengan set bebas toksik ini, ia boleh digunakan untuk memanaskan makanan di dalam ketuhar gelombang mikrowave. Didatangkan dengan vent-cap untuk melepaskan wap semasa proses pemanasan. Direka untuk memudahkan pengguna memegang dengan mudah dan selamat.



Dalam TaPau set ini, turut direkakan khas bekas sup dan mi bersama. Letakkan sup yang panas didalam bekas sup dan tutup ia dengan penutup khas. Terdapat lubang-lubang kecil pada penutupnya supaya wap panas dari sup dibawah boleh kekal memanaskan mi dalam jangka masa yang lama. Pemegang set iaitu Grip-n-Go Carriolier diciptakan khas untuk TaPau set. Mudah dikendalikan, teguh dan selamat. Anda boleh dapatkan TaPau set dengan harga RM136.90 dari mana-mana cawangan Tupperware Brands diseluruh negara.

Sebagai pelengkap set, didatangkan juga dalam TaPau set iaitu Eco Bottle Spring. Terdapat 4 warna yang ceria iaitu Eco Cherry, Eco Lime, Eco Lemon dan Eco Orange. Setiap satunya mampu menampung kandungan air sehingga 500ml. Harga pasaran untuk keempat warna tersebut adalah RM64.80 sahaja.

Kesemua produk Tupperware Brands boleh digunakan bekali-kali dan tahan lasak sepanjang hayat dengan Jaminan Kualiti Tupperware. Ini sekaligus membolehkan anda menghentikan penggunaan bahan-bahan yang membahayakan dan membantu memelihara alam sekitar serta kesihatan pada masa yang sama. Dapatkan pelbagai barangan terbaru dari Tupperware Brands di semua cawangan seluruh negara atau hubungi mereka dialian bebas tol **1300-88-5500**. Ketahuilah segala info dan maklumat terkini tentang rangkaian produk Tupperware di www.tupperwarebrands.com.my atau emelkan sebarang pertanyaan kepada MScustomercare@tupperware.com

